



Fernando Vallina

Chairman, ExxonMobil (China) Investment Co., Ltd.

Born in Spain, Fernando Vallina is a graduate of the Autonomous University of Madrid, where he earned a Bachelor of Science degree in chemistry. He also holds a Master of Business Administration degree from Instituto de Empresa (IE), Spain.

Mr. Vallina joined ExxonMobil Chemical in 1987. He has held a wide range of management positions in sales, marketing, technology, planning and supply chain and lived in North America, Europe, the Middle East and Asia.

Mr. Vallina was Asia Pacific sales and marketing manager, ExxonMobil Chemical Company, based in Hong Kong from 1997 to 2001. He was global logistics and distribution manager, ExxonMobil Chemical Company before assuming the position of Chairman, ExxonMobil (China) Investment Co., Ltd. on March 1, 2017.



万立帆

埃克森美孚（中国）投资有限公司董事长

万立帆先生出生在西班牙，获马德里自治大学化学学士学位和西班牙 IE 商学院工商管理硕士学位。

万立帆先生 1987 年加入埃克森美孚化工，曾在销售、营销、技术、规划和供应链等部门担任一系列管理职务，职业生涯的足迹遍及北美、欧洲、中东和亚洲。

万立帆先生 1997 年至 2001 年任职香港，担任埃克森美孚化工亚太区销售和营销经理，之后他还曾担任埃克森美孚化工全球物流和分销总经理。

万立帆先生自 2017 年 3 月 1 日起担任埃克森美孚（中国）投资有限公司董事长。